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Notice

1.The exam of CAD skil grading i (0 test CAD appliaton knowlege
and abiltes for exanince.

2The certificate indcaes the CAD skill grade of holders. The fint
srade is 2D computer aided drafing. the second grade is 3D geometric
modeling, and th tird grade i complicated 3D modeling and procesing.
Each grade is subdivide into two categories of deign objcts, Le.
“the industral products” and “the civil and architctural enginecring.
Drojcts”. The first grade corresponds 1 the levl of computer aided
drating technician, the second grade corresponds 10 the leel of 30
digtal modeling techiician, and.the third grade corresponds (o the
level of senior 3D digital modeling technican.

3.The web s





防伪特征：
1. 固定“梅花”水印：位于证书整张版面，迎光透视，可以看到立体很强的“梅花”水印。 

2. 隐形“CAD”标志：将证书放置于紫外线灯下，左上角可看见“CAD”字样。
3. 胶印微缩文字：用20倍以上放大镜在证书中间横线可以看见微缩文字“CEGS ISGG”字样。
4. 证书序列号：正面右下角为证书序列号，该证书序列号为唯一。

